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    TOČKA 2 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-11/2015 

Datum:    26. 11. 2015   

 

Z A P I S N I K  

8. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v sredo, 25. 11. 2015 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 18 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haloţan Marijan, Jurgec Janko, Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, Kobal 

Aleš, Merkuš Joţef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Martina, Roţman 

Romana, Stajnko Doroteja, Strnad Matjaţ, Trstenjak Zvonimir, Visočnik Marjana. 

 

Odsotni: 

Obreht Anton. 

 

Ostali prisotni: 

Marko Soršak - ţupan, Peter Cokan - v.d. direktorja občinske uprave, Metka Meglič, Janja Šijanec, 

Karmen Purg, Irma Bračko, Leon Budja - strokovne sluţbe, Drago Ţura - predsednik nadzornega 

odbora, Metka Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

2. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 1:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 16 PROTI: / 

 

 

3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 8. redne seje Občinskega sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje. 

3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

4. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2016 - prva 

obravnava. 

5. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2017 - prva 

obravnava. 

6. Obravnava in potrditev obvezne razlage št. 2, in sicer 10. točke 63. člena Odloka o 

občinskem prostorskem načrtu Občine Hoče-Slivnica. 

7. Obravnava in potrditev Sklepov o ustanovitvi in ukinitvi statusov grajenega javnega dobra. 

8. Obravnava in potrditev Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju 

sredstev za spodbujanje podjetništva v Občini Hoče-Slivnica - po skrajšanem postopku. 

9. Pobude in vprašanja. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 

 

 

4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE-SLIVNICA  

ZA LETO 2016 - prva obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala svetovalka za finance Janja Šijanec.  

Glede na to, da sprejemamo dvoletni proračun, je bila obrazloţitev podana hkrati za leto 2016 in 2017.  

 

Stališča so podali predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica Odbora za 

gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za finance Srečko 
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Ornik in podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek. 

 

Razpravljali so člani sveta: Zvonimir Trstenjak. 

Kot vodja svetniške skupine liste ZNAMO ZMOREMO!Marko Soršak je podal nekaj mnenj liste, in 

sicer je potrebno podrobneje proučiti naslednje proračunske postavke:  

 

0111115 Večnamenski objekt Bohova 

Iz obrazloţitve proračuna za leti 2016 in 2017 je razvidno, da se predvideva izgradnja večnamenskega 

objekta, osnovni namen pa je zagotovitev prostorov za delovanje PGD Bohova. Poleg tega se ţeli 

društvom omogočiti boljše pogoje za svoje delovanje, ob tem pa še mladim podjetnikom prostore za 

njihovo poslovno dejavnost.  

V naši listi menimo, da širjenje programa objekta iz gasilskega doma v večnamenski objekt, 

nesprejemljivo iz naslednjih razlogov:  

▫ osnovni namen je bil gradnja nadomestnega, sodobnega objekta za PGD Bohova, ki bo skladen z 

veljavnimi normativi in standardi;  

▫ v predlogu proračuna je predstavljen večnamenski objekt, z razširjenim programom dejavnosti, 

zaradi česar se je precej povečala investicijska vrednost; 

▫ pri pripravi proračunov za leti 2016 in 2017 je bila upoštevana zniţana povprečnina in dohodnina, 

kar je imelo za posledico, da je morala večina proračunskih porabnikov zniţati vrednosti ali 

časovno prestaviti svoje investicijske projekte, nekateri pa so se morali svojim projektom vsaj 

začasno odpovedati;  

▫ s predlogom proračuna je predvideno, da se občina s projektom prijavi na poziv LAS Lastovice, pri 

čemer bi se iz sredstev LAS-a financiralo 85% upravičenih stroškov, kar bi v treh letih znašalo 

765.000 €, občina pa bi zagotovila sredstva za 15% upravičenih stroškov in za DDV v skupni višini 

333.000 €. Tak način financiranja večnamenskega objekta Bohova bi imel za posledico, da iz 

sredstev LAS-a ne bi bilo moţno financirati mnogih, predvsem manjših projektov naših društev in 

klubov.  

 

Zaradi navedenega naša svetniška skupina predlaga, da predlagatelj do javne razprave pripravi podatke 

o površinah in vrednostih izgradnje nadomestnega objekta za PGD Bohova oz. gasilskega doma, 

navede razloge za širitev osnovnega programa dejavnosti v program večnamenskega objekta Bohova, 

kakšne bodo vsebine, kdo bo upravljavec in kateri bodo uporabniki objekta ter kakšna bo dodana 

vrednost za občino kot celoto. Svetniška skupina meni, da se je potrebno pri izvedbi predmetne 

investicije obnašati skrajno racionalno in pri načrtovanju upoštevati tudi zmoţnosti PGD Bohova in 

občine v zvezi z vzdrţevanjem objekta. Prav tako ţelimo pojasnilo o planih PGD Bohova v zvezi z 

uporabo obstoječega gasilskega doma v Bohovi po preselitvi v novi objekt. 

 

 

0473001 Ureditev kolesarskih poti 

V občini se ţe daljše obdobje soočamo s problemom neurejenih kolesarskih poti, ob tem, da se število 

kolesarjev povečuje. V listi ZNAMO ZMOREMO!Marko Soršak kot pozitivno ocenjujemo vključitev 

projekta ureditve kolesarskih poti v predlog proračunov za leti 2016 in 2017, hkrati pa menimo, da je 

potrebno investicijski ciklus pospešiti.  

Zaradi tega predlagamo naslednje:  

▫ za izgradnjo kolesarskih poti naj se skladno s predlaganim NRP v letih 2016 in 2017 izdela 

projektna dokumentacija, izvedba pa prične najkasneje v letu 2018;  

▫ s predlogom proračuna je predvideno, da se občina s projektom prijavi na poziv LAS Lastovice, pri 

čemer bi se iz sredstev LAS-a financiralo 85% upravičenih stroškov, kar bi v dveh letih znašalo 



Zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 25. 11. 2015 

 

4 

49.998,00 €, občina pa bi zagotovila sredstva za 15% upravičenih stroškov in za DDV v skupni 

višini 15.163,34 €. 

 

V naši listi smo mnenja, da je nujno z izgradnjo kolesarskih poti pričeli najkasneje v letu 2018 – nujno 

pa bi bilo ţe v letu 2017. Predvsem opozarjamo na nujnost prioritetne obravnave kolesarske poti med 

Hočami in Slivnico, ki bi dodatno povezala oba kraja, v nadaljevanju pa je potrebno povezati tudi 

ostala naselja. Zato ob predpostavki, da bodo načrtovana sredstva iz sredstev LAS-a verjetno zadoščala 

zgolj za izdelavo projektne dokumentacije, predlagamo, da občina usmeri potrebne napore, da za 

izvedbo del oz. za ureditev kolesarskih poti pridobi dodatna finančna sredstva iz razpisov iz drţavnega 

proračuna oz. drugih skladov, vsekakor pa vsaj v letih 2018 in 2019 v NRP predvidi tudi lastna 

sredstva za izvedbo del.  

 

0473004 Center za ustvarjalno preţivljanje prostega časa 

V listi ZNAMO ZMOREMO!Marko Soršak ugotavljamo, da občina vse preveč investicijskih sredstev 

vlaga v objekte, premalo pa v vsebine. Zaradi tega smo mnenja, da je potrebno program, ki bi se izvajal 

v Centru za ustvarjalno preţivljanje prostega časa, proučiti tudi z vidika potrebnih prostorov in 

ugotoviti ali ga ni moţno izvajati v prostorih obstoječih občinskih objektov (Odbor za gospodarstvo, 

drobno gospodarstvo in turizem je na 5. redni seji sprejel sklep, da se sredstva ne bodo koristila za 

izgradnjo nove infrastrukture, temveč bomo za realizacijo uporabili ţe obstoječo infrastrukturo – VŠD, 

igrišča ipd. V kolikor bo tak sklep obveljal predlagamo, da se sredstva za gradnjo turistične brunarice v 

skupni višini 39.998,04 € namenijo za zagon programov Centra za ustvarjalno preţivljanje prostega 

časa, s čimer postavljamo temelje za vsebinsko obogatitev obstoječih objektov po celotni občini (zagon 

medgeneracijskega centra v Hočah, mladinskega centra v KS Orehova - Hotinja vas in centra dnevnih 

aktivnosti za starejše v Rogozi). 

 

Gradnja kanalizacije 

Občina Hoče-Slivnica je v tem letu zaključila projekt Odvajanje in čiščenje odpadnih voda na območju 

Maribora - širše prispevno območje CČN Maribor. Z zaključkom projekta še zdaleč niso razrešeni vsi 

problemi te občine, ki se nanašajo na odvajanje in čiščenje odpadnih voda. Zato smo v naši listi 

podrobno proučili proračunske postavke, ki se nanašajo na nadaljnjo gradnjo kanalizacije in 

predlagamo naslednje:  

▫ na nivoju občine je potrebno v najkrajšem moţnem času – predlog v letu 2016 – izdelati celovit 

pregled območij, kjer do sedaj kanalizacija še ni bila zgrajena in na tej osnovi pripraviti strategijo 

reševanja bodoče izgradnje (primarna in sekundarna kanalizacija, male in individualne ČN);  

▫ v proračunih za leti 2016 in 2017 je potrebno zagotovi dodatna finančna sredstva za izdelavo 

projektne dokumentacije za območja, kjer le-ta še ni zgrajena;  

▫ v proračunih za leti 2016 in 2017 ter NRP za leto 2018 so načrtovana sredstva za gradnjo 

sekundarne kanalizacije v naselju Rogoza (IV. faza gradnje), v letih 2018 pa še v Irgoličevi in 

Pivolski cesti v Hočah;  

▫ v letu 2019 vlaganja v gradnjo kanalizacije niso načrtovana (razen sofinanciranja malih ČN) 

 

Glede na znano problematiko v listi ZNAMO ZMOREMO!Marko Soršak menimo, da je potrebno  

▫ v letih 2016 in 2017 zagotoviti dodatna finančna sredstva za izdelavo geodetskih posnetkov in 

projektne dokumentacije za sekundarno kanalizacijo na območjih, kjer ta ni zgrajena,  

▫ v letih 2017, 2018 in 2019 zagotoviti dodatna finančna sredstva za gradnjo sekundarne kanalizacije, 

▫ na osnovi strategije bodočega reševanja izgradnje malih in individualnih ČN ugotoviti potrebno 

število gradenj in s tem potrebe po sofinanciranju ČN.  

 



Zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 25. 11. 2015 

 

5 

Prizidek k Osnovni šoli Franca Lešnika Vuka v Slivnici 

V listi ZNAMO ZMOREMO!Marko Soršak ugotavljamo, da je v komunikaciji med OŠ FLV Slivnica in 

strokovnimi sluţbami Občine Hoče-Slivnica prišlo do različnega razumevanja sestave proračuna za leti 

2016 in 2017. Ker je vodstvo OŠ FLV menilo, da je prizidek v proračuna in NRP uvrščen avtomatično 

– glede na to, da je ţe bil uvrščen v NRP za obdobje 2015-2018 – ga pri opredelitvi potreb za obdobje 

2016-2019 niso navajali (takšna je uradna obrazloţitev ravnatelja šole z dne 24.11.2015).  

Glede na dejstvo, da vodstvo OŠ FLV Slivnica v dopisu z dne 24.11.2015 pojasnjuje potrebo po 

izgradnji prizidka, v listi ZNAMO ZMOREMO!Marko Soršak predlagamo, da strokovne sluţbe Občine 

Hoče-Slivnica in vodstvo OŠ FLV Slivnica v času javne razprave proučijo pojasnilo šole in v primeru 

potrebe pripravijo predlog za uvrstitev gradnje prizidka v proračunskem obdobju 206-2019.   

 

Oskrba z vodo 

Občina Hoče-Slivnica je v zadnjih letih vloţila velike napore in sredstva za izboljšanje oskrbe z vodo. 

Tudi v proračunskih letih 2016 in 2017 so za to načrtovana velika finančna sredstva. Da bi lahko še 

kvalitetnejše načrtovali investicije v oskrbo z vodo v listi ZNAMO ZMOREMO!Marko Soršak 

predlagamo, da strokovne sluţbe, skupaj z Mariborskim vodovodom ali drugo strokovno institucijo v 

najkrajšem moţnem času pripravijo strategijo nadaljnje oskrbe z vodo za celotno občino. 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 

2016 v prvi obravnavi in ga da v javno razpravo do 14. 12. 2015. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 

5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE-SLIVNICA  

ZA LETO 2017 - prva obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Obrazloţitev navedene točke dnevnega reda je bila podana pri prejšnji točki. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 4:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 

2017 v prvi obravnavi in ga da v javno razpravo do 14. 12. 2015. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 16 PROTI: / 
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6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV OBVEZNE RAZLAGE ŠT. 2, IN SICER 10. TOČKE 63. 

ČLENA ODLOKA O OBČINSKEM PROSTORSKEM NAČRTU OBČINE HOČE-SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal župan Marko Soršak. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi obvezno razlago št. 2, in sicer 10. točke 63. člena 

Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Hoče-Slivnica. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 

7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPOV O USTANOVITVI IN UKINITVI  

STATUSOV GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. Predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednja sklepa: 

 

SKLEP ŠT.6:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljiščih parc. št. 657/2, 149/21, 149/22, k.o. 700 Slivniško Pohorje. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT.7:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 

na zemljišču parc. št. 303/2 k.o. 700 Slivniško Pohorje. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 

8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 

PRAVILNIKA O DODELJEVANJU SREDSTEV ZA SPODBUJANJE PODJETNIŠTVA V 

OBČINI HOČE-SLIVNICA - po skrajšanem postopku 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Metka Oberlajt. Upoštevana je bila pripomba 

Statutarno pravne komisije, ki je bila podana na seji komisije, in sicer da lahko vračila sredstev znašajo 

do največ 10% vseh dodeljenih sredstev na letni ravni namesto 5%, kot je sedaj navedeno v 

predlaganem pravilniku. 

 

Stališča sta podala predsednica Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina 

Rauter in podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme  Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o dodeljevanju sredstev za spodbujanje podjetništva v Občini Hoče-Slivnica - po 

skrajšanem postopku, s predlagano spremembo Statutarno pravne komisije. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 

9. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  

(dobesedno iz magnetograma) 

 

ROK KLAJNŠEK 

Zanima me, kako je s plačilom priključka na kanalizacijo. Govora je bilo o tem, da bodo morala 

določena gospodinjstva plačati priključek na kanalizacijo. Veliko ljudi me sprašuje, če je moţno dobiti 

seznam (če obstaja), kateri bo opredeljeval tiste dolţnike, ki bodo morali priključek plačati.  

 

Zahvalil bi se strokovnim sluţbam občine, ki aţurno spremljajo in kvalitetno odgovarjajo na moja 

vprašanja, ki jih pošiljam v imenu krajanov. 

 

MARTINA RAUTER 

Ob zadnji smrtni ţrtvi pred prvim novembrom v bliţini pokopališča, se je name obrnilo nekaj občanov 
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v zvezi z reševanjem vprašanja hitre ceste, ki gre skozi Hoče. Podana je bila pobuda, da zaprosimo 

občinsko upravo, da na pristojno ministrstvo poda pobudo, da se prične aktivno reševati to vprašanje. 

Problematika ni samo zaradi ţrtev prometnih nesreč, ampak tudi zaradi dnevnega prometa skozi Hoče 

in ocenjujemo, da moramo v najkrajšem moţnem času zadevo pričet reševati. Nastala je pobuda, da bi 

se začelo razmišljati o montaţnem kroţišču, ki bi usmerjal promet, vendar prosimo, da to uprava 

poizvede na pristojnem ministrstvu. 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

Poslali bomo dopis na ministrstvo, dopise v zvezi z aktivnostmi, ki so bile do sedaj izvedene pa bomo 

skenirali in poslali vsem svetnikom.  

 

SREČKO ORNIK 

Zanima me, koliko to pravno zdrţi, da smo danes potrdili proračun za leto 2016 in 2017. Ni bilo 

nobene razprave in potrditve, nobenega glasovanja pod nobeno pripombo. Pomeni, da se bodo iste 

zadeve prenesle v drugo branje, tam se morajo vloţiti amandmaji, popravki ne bodo narejeni. Tako, da 

je vseeno, če bi razpravljali ali ne. Razumel bi, če bi nekdo nekaj predlagal in bi potekala razprava, 

sedaj pa bodo samo amandmaji. 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

Proračun bo dan v javno razpravo in takrat lahko vsi podajo svoje predloge, moţno pa bo vloţiti tudi 

amandmaje. 

 

V. d. direktorja PETER COKAN 

Dejansko je to javna obravnava, katere namen je, da poveste kar ţelite spremeniti. Na posameznih 

odborih ste o tem veliko razpravljali. To je ţiva materija, kar ne pomeni, da bo isto tudi v drugem 

branju. Uprava bo pregledala vse predloge in jih finančno ovrednotila ter jih upoštevala, v kolikor bo to 

moţno. 

 

FRANJO MIHALIČ 

Name se je obrnil občan s Pivole, ki ga zanima, kdaj bo asfaltiran kos ceste med kmečkim turizmom 

Cebe in zgornjim delom proti Razvanju. Cesta se nenehno popravlja in nekateri občani menijo, da se 

porabi več denarja za popravilo cestišča, kot je skupna vrednost asfalta.  

 

 

Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeleţbo in ob 
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sejo zaključil. 

 

 

Zapisala:                                                      Ţupan  

Metka Oberlajt                                    Marko Soršak  


